
Exigeixen solucions per a les deficiències del pavelló 
de Cassà 
 
 L'Ajuntament insta una empresa a posar fi a degoters i entrades d'aigua 
 
 Per Bagué, l'espai no té ventilació 
 
 11/10/13 02:00  - Cassà de la Selva - Jordi Ferrer  
  
L'Ajuntament de Cassà de la Selva ha exigit a una de les dues empreses que van treballar en 
la construcció del pavelló municipal, Abolafio Construccions SL, que arregli les deficiències de 
l'obra que provoquen degoters “cada cop que plou molt”, assenyala l'alcalde, Enric Bagué. El 
batlle declara, a més, que el projecte tècnic del Consell Comarcal del Gironès no incloïa cap 
sistema de ventilació. 
 
La cobertura de l'antiga pista poliesportiva de Cassà es va convertir en el triple pavelló 
polivalent, a la zona esportiva. Les obres es van fer per fases i amb ajuts de l'Estat –es va 
reduir el pressupost mentre hi havia treballs– i ara els problemes persisteixen. “O la 
constructora no ho va fer bé o la direcció tècnica no va estar bé. El pavelló s'ha fet fa molt poc, 
fa quatre dies”, assegura Bagué. 
 
L'Ajuntament va demanar un informe a l'arquitecte del Consell del Gironès, Manel Alemany. El 
text constata deficiències en la coberta preexistent i en les tres fases de treballs al pavelló 
(dues d'Abolafio Construccions SL i una de Teyco SL). 
 
L'arquitecte considera que els problemes d'estanquitat d'una coberta de planxa plana i que 
s'han detectat a l'escala d'emergència, situada al sud-est de la instal·lació, són atribuïbles a 
Abolafio. “En aquest punt es produeixen dos problemes sense solucionar i entra aigua a 
l'interior del gimnàs inferior i en l'accés a la grada”. 
 
La forta pluja del 19 de juliol va fer que entrés aigua a les oficines i al bar. Alemany demana 
que les empreses hi actuïn, però tècnics municipals van donar per bona la feina de Teyco SL, 
diu l'alcalde. 
 
 LA FRASE  
“O la constructora no ho va fer bé o la direcció tècnica no va estar bé. El pavelló s'ha fet fa molt 
poc”  
Enric Bagué 
ALCALDE DE cassà 
 
El cap tècnic de l'obra diu que “no es va fer prou bé” 
 
L'arquitecte del Consell Comarcal del Gironès és el responsable tècnic de les obres del pavelló 
de Cassà, inaugurat el març del 2011 juntament amb la piscina. Alemany explica que els 
defectes del pavelló “són petits però molt escandalosos”, i que les reparacions “han d'anar a 
càrrec del contractista”. Alemany reconeix que la feina del pavelló a Cassà “no es va fer prou 
bé, i molt ràpid”. Per Bagué, l'altre gran defecte del pavelló, inaugurat per l'anterior govern 
(ERC-PSC-l'Alternativa), és que hi fa molta calor a l'estiu perquè no es va preveure cap sistema 
de ventilació. 



 
Una imatge del pavelló municipal de Cassà, en plena activitat, dimarts a la tarda Foto: LLUÍS 
SERRAT. 
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